
Rondvraag met betrekking tot de financiële ondersteuning van ZZPers.

Datum: 20 april 2020

Steller vragen: De heer H. Jansen, fractie PvdA

Onderwerp: Stand van zaken met betrekking tot de ondersteuning van ZZPers in de gemeente

Het college wordt verzocht de volgende vragen te beantwoorden:

1. Wat is de stand van zaken rond de financiële ondersteuning van ZZPers van de gemeente?
2. Komen de middelen van de rijksoverheid of de gemeentelijke begroting?
3. Kan het college aangeven over hoeveel ZZPers we het hebben, die inmiddels een aanvraag hebben 

ingediend en hoeveel naar verwachting nog meer aanspraak op de regeling gaan doen?
4. Is er al zicht op hoe groot het percentage is dat onder de goedgekeurde aanvragen valt? Zal elke 

aanvraag gehonoreerd kunnen worden?
5. Wat zijn de gevolgen voor de gemeente met het uitrollen van de regeling?
6. Wat zal het vervolg zijn of kunnen zijn, mocht deze Coronacrisis langer gaat duren en men niet 

uitkomt met deze regeling?
7. Heeft het gevolgen voor andere inwoners die geen ondernemer zijn?

Toelichting
De regering heeft aangegeven dat er een mogelijkheid is voor ondernemers en ZZpers om aanspraak te 
maken op een eenmalige regeling. De gemeente Westerveld heeft op de voor haar gebruikelijke wijze 
gepubliceerd dat de regeling aangevraagd kan worden bij de gemeente. Naar de fractie begrepen heeft is er 
behoorlijk veel belangstelling van de ZZPers in de gemeente.


